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Datum: 8 oktober 2015 
 
 
Aan de voorzitter van de raad 
 
 
Steller vragen: de heer M. de Kat (Leefbaar Almere) 
 
 
Onderwerp: Aanvullende vragen AZC 
 
 
In aanvulling op de vragen van de VVD over de veiligheid rondom het AZC wordt het college verzocht 
de volgende vragen van Leefbaar Almere te beantwoorden: 
 

1. Heeft het college zicht op het aantal klachten, meldingen van overlast, aangiften en dergelijke 
die bij de politie, het asielzoekerscentrum (AZC), het COA, de gemeente en/of andere relevante 
partners van de gemeente zijn binnengekomen over asielzoekers, het AZC en vluchtelingen die 
een huurhuis hebben toegewezen gekregen? Zo ja, welke cijfers zijn dit? Zo nee, waarom niet? 

2. Heeft het college zich op het aantal incidenten die er in Almere zijn geweest tussen asielzoekers 
onderling en bij hoeveel van deze incidenten werd politie-inzet gevraagd? Zo ja, welke cijfers 
zijn dit? Zo nee, waarom niet? 

3. In hoeverre wijken de overlast kengetallen per wijk in Almere af van de overlast kengetallen van 
de wijk waarin het AZC gelegen is? Het verzoek om bij de beantwoording van deze vraag de 
cijfers per wijk inzichtelijk te maken. 

4. Hoe verhouden bovenstaande getallen zich met andere gemeenten? 
 

 
Toelichting: 
 
Op donderdag 8 oktober heeft de fractie van de VVD schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid 
rondom AZC. Om de te verwachten discussie in het juiste perspectief te kunnen plaatsen, wil de fractie 
van Leefbaar Almere graag inzicht hebben in een aantal feitelijke gegevens. De fractie van Leefbaar 
Almere verzoekt het college de vragen van de VVD en Leefbaar Almere gelijktijdig te beantwoorden.  
 
 
Ondertekening en naam, 
 
De heer M. de Kat (Leefbaar Almere) 
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Geachte heer De Kat, 
 
Op 8 oktober jl. heeft u ons college schriftelijke vragen gesteld over Aanvullende 
vragen AZC. Hieronder treft u de antwoorden aan.  
 
1. Heeft het college zicht op het aantal klachten, meldingen van overlast, 

aangiften en dergelijke die bij de politie, het asielzoekerscentrum 
(AZC), het COA, de gemeente en/of andere relevante partners van de 
gemeente zijn binnengekomen over asielzoekers, het AZC en 
vluchtelingen die een huurhuis hebben toegewezen gekregen? Zo ja, 
welke cijfers zijn dit? Zo nee, waarom niet? 

In beginsel communiceren de politie en gemeente niet over zaken die direct 
herleidbaar zijn naar een woonadres of persoon. Daarnaast registreert de politie 
niet op grond van etniciteit, dus ook niet op de classificatie asielzoeker. Wij 
begrijpen echter dat vanwege het maatschappelijk debat over de 
vluchtelingenproblematiek er ook vragen leven over de veiligheid in en rond het 
AZC Almere. Als het gaat om overlast in de omgeving van het AZC Almere door 
personen die op het moment van het feit woonachtig waren op het AZC Almere, 
dan zijn bij de politie één à twee meldingen per jaar bekend. Ook het aantal 
klachten van omwonenden of omliggende instellingen dat het AZC Almere zelf 
ontvangt, is zeer beperkt.  
 
Wat betreft voorvallen die zich op het AZC Almere zelf hebben afgespeeld, zijn bij 
de politie over de periode 30 september 2014 tot 30 september 2015 64 
registraties bekend. Het betreft zaken vanuit meldingen, eigen waarneming politie 
en in mindere mate aangiften. Hierbij moet vooral worden gedacht aan feiten als 
vermissing van goederen, feiten in het kader van de vreemdelingenwet, eenvoudige 
economische delicten en overige meldingen / feiten waar de wijkagent bij is 
geroepen. Er hebben zich enkele geweldsfeiten voorgedaan in de afgelopen tijd. 
De aanranding in het centrum van de stad, waarover wij op 6 oktober jl. vragen 
van de PVV hebben beantwoord, stond als voorval op zich. In een 
meerjarenperspectief zien wij een afname van het aantal feiten op het AZC in 
Almere.  
 
2. Heeft het college zich op het aantal incidenten die er in Almere zijn 

geweest tussen asielzoekers onderling en bij hoeveel van deze incidenten 
werd politie-inzet gevraagd? Zo ja, welke cijfers zijn dit? Zo nee, 
waarom niet? 

Zie het antwoord op vraag 1.  
 

3. In hoeverre wijken de overlast kengetallen per wijk in Almere af van de 
overlast kengetallen van de wijk waarin het AZC gelegen is? Het verzoek 
om bij de beantwoording van deze vraag de cijfers per wijk inzichtelijk 
te maken. 
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Deze vergelijking valt niet te maken. Sportpark Fanny Blankers Koen, waarop het 
AZC Almere is gevestigd, is qua ligging en karakter een op zichzelf staand gebied 
waardoor onvoldoende causaal verband kan worden gelegd tussen de wijkveiligheid, 
ook wat betreft de Veiligheidsmonitor, in Tussen de Vaarten en de aanwezigheid 
van het AZC op het sportpark. Verder is de categorie overlast dermate divers dat 
ook de vergelijking met andere wijken een vertekend beeld zou geven.  
 
4. Hoe verhouden bovenstaande getallen zich met andere gemeenten? 
Omdat geen lokale vergelijking kan worden gemaakt, is het ook niet mogelijk de 
verhouding tot andere gemeenten te onderzoeken.  
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders van Almere, 
 
 
 
 
 
de secretaris,       de burgemeester, 
A.J. Grootoonk    F.M. Weerwind 


